
Srečanje sindikalnih delavcev v Iliriji-Vedrog
Ilirija-Vedrog in republiški odbor sindika-

ta delavcev kemične in nekovinske industrije
Slovenije sta bila pred Novim letom organi-
zatorja in gostitelja srečanja sindikalnih de-
lavcev republiških odborov sindikatov dejav-
nosti. Srečanju je prisostvovala tudi pod-
predsednica RS ZSS Francka Herga.

Novoletno srečanje sindikalnih delavcev
je pravzaprav že tradicionalno in traja kar
od osvoboditve naprej. Vsako leto je gosti-
telj eden od republiških odborov sindikata
(ROS) dejavnosti, nosilec programa sreča-
nja pa ena od OZD. Letos sta to bila ROS
delavcev kemične in nekovinske industrijske
Slovenije in Ilirija-Vedrog.

Oba sta poskrbela za prijeten kulturni
program in sploh za prisrčno in tovariško
vzdušje, pri čemer je uspešna pomagal pev-
ski oktet iz Donita.

Na srečanju so se zbrali številni sindikalni
delavci. Med njimi so bili starejši, prekaljeni

sindikalni delavci, ki imajo za seboj že dolgo
pot življenja in sindikalnega dela. Manjkali
niso tudi mladi, novi sindikalci delavci. Ne-
kateri med njimi so šele začeli s svojim de-
lom. Z žalostjo pa smo ugotovili, da nekate-
rih nikoli več ne bo na srečanju. Umrli so in
zapustili v naših srcih le boleč spomin.

Zelo malo udeležencev srečanja je kmalu
odšlo. Res samo tisti, ki so morali, ki so
imeli neodložljive obveznosti. Večina pa je
ostala. Tako prijetno so se počutili, toliko so
si imeli povedati, da se kar niso mogli ločiti.
Na koncu so celo zapeli, pri čemer so jim
navdušeno pomagali preostali člani Donito-
vega okteta.

In zvečer, ko smo se poslabljali, smo si
želeli le eno. Želeli smo si, da bodo še
naprej uspešni in vestni pri svojem delu in da
se bomo čez eno leto ponovno srečali v tako
velikem številu in v tako prijetnem vzdušju.
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